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На този въпрос може да 
отговори с една фраза на 

от

Значи ли всичко това, че 
нашият град, който беше до
сегашен заложник на друж 
бата (съветско оборудване — 
румънско производство — 
българско дишане), сам0 ще 
смени залога си — кривораз 
бирания от нас общ европей
ски дом.

Нека да отговорим на то
зи въпрос. И то точно на 
1 юни — деня на поразените 
наши русенски деца.

Затова предлагам — при
вечер, след другите забавле
ния, които вероятно ше се 
организират, децата да бъдат 
поканени на митинг. И ора
тори да бъдат кандидатите 
за народни представители в 
Русе и от управляващата пар 
тия, и от опозицията: Андрей 
Луканов, Петър Слабаков, 
Марко Тодоров, Георги Ха- 
ризанов и, разбира се, Ма
рия Варамезова. Нека те лич 
но да обещаят на децата и 
гражданството, че Русе ще 
има по-светло екологично бъ
деще!

се 
Албер Камю — „Зависи 
доктора в от чумата..

Вчера имахме по-чист въз 
дух, но утре, вдругиден, след 
месеци, след години...

Пак зачестяват обгазява
нията на нашия град. Откъм 
север никаква съществена еко 
логична промяна не е настъ
пила, такова е впечатление
то На русенци. Напротив на
ред с хлора и хлорния йон, 
явява се и още едно бойно 
отровно вещество — фосген.

И Русе, родното място на 
друг нобелпет освен Камю 
— Елиас Канети, отново за
живява с чувството за без
помощност и обреченост.

Помъчих се по официален 
път да събера сведения за 
досегашните поражения, пре 
димно върху децата — кол
ко са се родили мъртви или 
увредени. колко донаборни
ци са болни. Н ми стана 
страшно. Моите събеседници 
носеха бреме, непознато за 
героите на Камю. Това бяха 
съображения да не казват 
истината.


